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Panie Piotrze

Od dłuższego już czasu sledze pańska galerie. Jestem pełen podziwu, jeśli chodzi o sama chęć 

przybliżania sztuki jak i gust. Jest to sztuka „ciężka”, malo estetyczna, jak kto woli, co za tym idzie 

daleka od pięknych ideałów z za okna i ekranu telewizora. Jestem ogromnie wdzięczny za to, ze 

zapoznał mnie Pan z artystami, o których nie miałem szans usłyszeć a utożsamiam się w pewnym 

stopniu ( twórczość Z.Beksinskiego podziwiam od paru lat). 

Sam jestem artysta, mysle, ze mogę to śmiało stwierdzić gdyż tak się czuje. 

(…)

To nie cala moja twórczość, jeżeli zechciałby Pan oczywiście przybliżę o wiele więcej detali oraz prac.

Pozdrawiam serdecznie,

Michał Janowski


